
           聖堂報告  
   四旬期第二主日 

16/03/2025 

1. 為嚮應禧年主題「希望的朝聖者」，西南九龍總鐸區於禧年期內，每季

均安排一次鐸區朝聖活動，分別前往鐸區三間聖堂朝聖。 

第一季於 3月 22日(本星期六)舉行，時間由上午 9時 30分至下午 1時，

第一站以進教之佑堂為起點，第二站聖母堂，終點站為聖方濟各堂。每

站均會有一節導賞。請踴躍參與，參加者當日需自行前往起點聖堂，出
席是次朝聖活動。 

2. 本堂將於 4 月 20 日（復活主日）下午二時舉行「兒童及嬰兒領洗」，

有意為子女報名家長，請向本堂辦事處查詢或致電（2359-4407）報名。 

3. 為讓教友及九華師生在四旬期內，默想耶穌的苦難，反思基督藉十字聖

架救贖了世界。本堂從四旬期首主日開始，逢星期五（14/3,21/3,28/3, 4/4, 

11/4），於下午 4:00舉行「拜苦路」，歡迎大家一起參與。 

 另外，為幫助有需要弟兄姊妹， 教友可到本堂正門或側門索取「四旬期

捐獻信封」，並於聖週五（18/4）帶回聖堂在禮儀中奉獻， 

4. 為配合教區慶祝 2025禧年，本堂於以下日子，將舉辦「希望的朝聖者」
~信仰及靈性指導， 詳情如下： 

「靈性之旅」 

日期：3月 30日(主日)  時間: 下午 2:30-4:30   

講者：朱可達先生‧天主教徒  ※教育心理學家 

語言：廣東話 

「逾越之旅」  

日期：4月 13日(聖枝主日)   時間: 下午 2:00-5:00   

講者：姚崇傑神父 

語言：普通話・國語 

歡迎大家參與・愈顯主榮 

5. 本堂已延長開放時間作祈禱：逢星期一至六，上午 7:15 至下午 5:15。 

6. 聖依納爵小堂– 「2025年 日本朝聖之旅」  

日 期: 2025年 6月 22（星期日 )至 6月 27日（星期五） 

行程內容：到訪日本廿六殉道聖人紀念公園、長崎人權和平博物紀念

館、長崎原爆資料館、拜訪長崎天主教會及耶穌會…等。透過旅程了
解殉道聖人的堅強信仰及日本天主教會的發展歷程。 

查詢報名：請到聖堂辦公室或來電：2359-4407 

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，
歡迎各位查閱。主佑各位! 



   St. Ignatius Chapel Announcement 

        Second Sunday of Lent 

        16th March 2025 
 

1. Baptism for children and babies will take place on Sunday, April 20, at 2 PM in 
the Chapel. Parents wishing to have their children or babies baptized on that day 
can register at the Chapel office after Mass. 
 

2. To offer the faithful and students of Wah Yan College an opportunity to reflect on 
the Passion of Jesus and God's salvation, the Chapel will hold the "Stations of 
the Cross" in Cantonese every Friday on March 21, March 28, April 4, and April 
11, at 4:00 PM. Everyone is welcome to participate. Additionally, "Lenten Offering 
Envelopes" are available at the entrances of the Chapel. Please return these 
envelopes on Good Friday, April 18, to have them presented during the liturgy. 
 

3. To align with the diocese's celebration of the 2025 Jubilee Year, our chapel will 
host a Spiritual journey and a Passover journey focused on faith and spiritual 
guidance. The details are as follows: 

The Spiritual journey is scheduled for Saturday, March 30, and will be conducted 
in Cantonese from 2:30 PM to 4:30 PM. We are honored to have Mr. Matthew 
Chu, a Catholic educational psychologist, as our speaker.  

The Passover journey is scheduled for Palm Sunday, April 13, and will be 
conducted in Cantonese and Mandarin from 2:00 PM to 5:00 PM. We are honored 
to have Fr. Lawrence Yiu Shun Kit, as our speaker. Everyone is warmly invited 
to participate and join us in glorifying the Lord. 
 

4. The chapel has extended its opening hours for prayer from 7:15 AM to 5:15 PM 
on Monday through Saturday. 
 

5. Our chapel will host a "2025 Pilgrimage to Japan," scheduled from June 22 to 
June 27. The itinerary will include visits to significant sites such as the Memorial 
Park for the 26 Martyrs of Japan, the Nagasaki Museum of Human Rights and 
Peace, the Nagasaki Atomic Bomb Museum, and various Catholic churches and 
Jesuit sites in Nagasaki. This pilgrimage aims to deepen participants' 
understanding of the martyrs' strong faith and the development of the Catholic 
Church in Japan. For inquiries and registration, please visit the parish office or 
call 2359-4407. 

 
The above announcements have been posted at the entrances of the chapel and 

on the chapel website for reference.   


